



DEEP 
OCEAN SPA
BORA BORA

INTERCONTINENTAL
BORA BORA
LE MOANA RESORT

IMMERSE & RESSOURCE

WELCOME TO A WORLD OF SERENITY

AND ABSOLUTE WELL-BEING

WHERE EVERY TREATMENT IS DESIGNED TO RESTORE

HARMONY OF BODY & MIND

S'IMMERGER ET SE RESSOURCER

BIENVENUE DANS UN UNIVERS DE SÉRÉNITÉ

ET DE BIEN-ÊTRE ABSOLU

OÙ CHAQUE SOIN EST PENSÉ POUR RÉTABLIR

L'HARMONIE DU CORPS & DE L'ESPRIT





MOANA COLLECTION

MOANA MASSAGE

Traditional Polynesian massage both relaxing and spiritual that creates harmony between body and spirit. Through enveloping techniques this treatment enables to maintain and restore inner well-being.

Massage traditionnel Polynésien relaxant révélant l'harmonie du corps et de l'esprit. À travers des manœuvres enveloppantes, ce soin permet d'entretenir et de rétablir son bien-être intérieur.

50 minutes – 18 000 cfp / 80 minutes – 25 000 cfp

BORA BORA BLISS MASSAGE

Deep Ocean Spa Bora Bora's signature treatment inspired by old Tahitian massage techniques. Traditional Polynesian massage from head to toes includes a relaxing full body massage with Monoï and tropical scents. A real Treat!

Soin signature du Deep Ocean Spa Bora Bora inspiré de techniques ancestrales. Massage relaxant de la tête aux pieds combinant le Monoï aux senteurs tropicales et savoir-faire Polynésien. Un must!

90 minutes – 27 000 cfp

SCALP & FOOT RELAXING MASSAGE DÉLASSEMENT TÊTE & PIEDS

Gentle massage techniques combined with acupressure to rebalance energies.

Méthode douce et naturelle alliant techniques de massages et d'acupression pour un rééquilibrage énergétique.

50 minutes – 18 000 cfp

MOANA COLLECTION

BEAUTY & DELIGHT

This treatment starts with a targeted back massage melting away tension, a facial care follows to regenerate and rehydrate your skin. A true resourcing break leaving you blissfully relaxed.

Ce traitement commence par un massage ciblé du dos pour dénouer les tensions, suivi d'un soin du visage pour régénérer et réhydrater votre peau. Une véritable pause ressourçante qui vous laissera parfaitement détendue.

1h15 – 24 000 cfp

POLYNESIAN EXPERIENCE

Immerse yourself in the world of our islands with this exceptional ritual, a true invitation to let go combining tradition and well-being. First begin with a subtle tropical body scrub, for soft, smooth and delicately scented skin. A traditional Polynesian massage will release tension and helps you to relax deeply.

Plongez dans l'univers paradisiaque de nos îles avec ce rituel d'exception, véritable invitation au lâcher-prise qui combine tradition et bien-être. Votre expérience débute par un subtil gommage corporel tropical, pour une peau douce, lisse et délicatement parfumée. Poursuivez avec un massage traditionnel polynésien pour libérer les tensions et aider à vous détendre profondément.

1h20 min – 25 000 cfp

HARMONY & RADIANCE

A unique treatment designed to restore balance and harmony in mind and body. Your journey initiates with a full-body massage followed by a facial care to complete this ultimate experience.

Un rituel unique conçu pour rétablir l'équilibre et l'harmonie du corps et de l'esprit. Initiez votre voyage avec un massage complet du corps suivi d'un soin du visage pour parfaire cette expérience ultime.

2h00 – 38 000 cfp

Above rates are subject to a service fee of 5%. Les tarifs affichés sont sujets à des frais de service de 5%.





FACIAL CARE SOINS VISAGE

Restore radiance and revitalization through unique protocols with the latest skincare innovations. For a results-driven experience tailored to each skin type, bespoke facial treatments that are perfect for you.

Retrouvez éclat et revitalisation grâce à des protocoles uniques intégrant les dernières innovations en matière de soins de la peau. Pour une expérience axée sur les résultats et personnalisée pour chaque peau, des soins du visage sur mesure parfaits pour vous.

OCEAN ORIGINS by ALGOTHERM®

50 minutes – 18 000 cfp

This cellular activity-boosting treatment is combined with a relaxing massage to regenerate and tonify dehydrated skins lacking vitality.

Un soin booster d'activité cellulaire associé à un massage relaxant pour régénérer et tonifier les peaux déshydratées en manque de vitalité.

80 minutes – 25 000 cfp

The ultimate facial care to firm the skin, reshape the contours of the face and optimize complexion radiance. A massage combined with one or more technical accessories for younger and brighter skin.

Le soin ultime pour raffermir la peau, redessiner le galbe du visage et optimiser l'éclat du teint. Un massage associé à un ou plusieurs accessoires techniques pour une peau plus jeune et plus lumineuse.

ENHANCERS DÉLECTATIONS

Optional care for complementing any treatment. Pour compléter tout soin.

OCEAN EYES

15 minutes – 5 000 cfp

PURE RELAXING FACIAL MASSAGE

MODELAGE VISAGE PURE RELAXATION

15 minutes – 5 000 cfp

Above rates are subject to a service fee of 5%. Les tarifs affichés sont sujets à des frais de service de 5%.

SPA ATTITUDE

How to book

We advise you book your treatment in advance for maximum availability. To make a reservation contact the concierge desk from your villa dialing ext. 4970 or 4975.

What to wear

It is important to be comfortably dressed and relaxed. Disposable underwear is available for your comfort. During your treatment privacy is assured with discreet draping.

Rescheduling & cancellation

For any change or cancellation, please contact the concierge desk at ext. 4970 or 4975 at least 24 hours prior your appointment. After this period you will be invoiced in full for any no-show or cancelled session.

Health conditions

The care provided is reserved exclusively for individuals in good health. When booking your appointment, please advise about your state of health, allergies, medical problems or any injuries which could affect your treatment.

Age requirements

We welcome guests aged 16 and over. For younger guests, we can offer a selection of treatments just for them.

Tips

Our staff are dedicated to making your experience one to remember. Tips are not included in our prices, they are left to your discretion.

Service fee

Rates are listed in Pacific Francs including VAT. They are subject to a service fee to be added to the brochure rate.

Réservations et prise de rendez-vous

Nous vous recommandons de réserver vos soins à l'avance afin d'obtenir la meilleure disponibilité. Vous pouvez contacter la conciergerie depuis votre villa au ext. 4970 ou 4975.

Tenue vestimentaire

Il est important que vous soyez confortablement vêtu et détendu. Des sous-vêtements jetables sont à disposition pour votre confort. Pendant vos soins, nos thérapeutes s'assureront de couvrir toutes les parties intimes de votre corps.

Modification et annulation

Pour tout changement ou annulation de programme, veuillez contacter la conciergerie au ext. 4970 ou 4975 au moins 24 heures avant votre soin. Passé ce délai, tout soin annulé ou toute absence sera facturé dans sa totalité.

Etat de santé

Les soins prodigués sont réservés exclusivement aux personnes en bonne santé. Lors de votre réservation, veuillez indiquer votre état de santé, vos allergies, problèmes médicaux ou blessures qui pourrait avoir une incidence sur votre traitement.

Age minimum

Nous accueillons les clients à partir de 16 ans. Pour les plus jeunes, nous pouvons proposer une sélection de soins qui leur est destinée.

Pourboire

Le personnel est dédié à rendre votre expérience au spa mémorable. Les pourboires ne sont pas inclus dans les tarifs affichés, ils sont laissés à votre discrétion.

Frais de service

Les tarifs sont exprimés en Francs Pacifique incluant la TVA. Ils sont sujets à des frais de service qui viennent se rajouter aux tarifs de la brochure.





Deep Ocean Spa Bora Bora

Tel : (+689) 40 60 77 00

reservationsbora@deepnature.fr

To book from your villa dial ext. 4970 / 4975

Réservation depuis votre villa ext. 4970 / 4975

DEEP 
OCEAN SPA
BORA BORA


INTERCONTINENTAL
BORA BORA
LE MOANA RESORT